

烧烤清洁石精品套装 Dalande

产品名称	烧烤清洁石精品套装 Dalande
公司名称	广西南宁大兰德节能科技有限责任公司
价格	4.00/套
规格参数	品牌:Dalande 主要作用:烧烤用品清洁 有效物质 :97 (%)
公司地址	南宁市科园大道 6 8 号南宁高新区软件园二期 6 号楼 5 0 9 室
联系电话	0771-3218663 15677112294

产品详情

品牌	Dalande	主要作用	烧烤用品清洁
有效物质	97 (%)	泡沫高度 >	100 (mm)
单件净重	75 (ml)	产地	南宁
保质期	48 (个月)	执行质量标准	国际
箱装数量	48	贸易属性	内外贸易
产品类别	油污清洁剂		

烧烤清洁砖性能：

dalande grillstone – grill cleaning block is changing the waycleans grills. this remarkable grill cleaner cleans grills 4x faster then traditional wire brushes and conforms to all grill surfaces. grillstone grill cleaning block is perfect for removing burnt-on food or messy grease. the grillstone grill cleaning block may be used on hot or cold grill surfaces.

“ dalande ” 品牌烧烤清洁砖正在改变清洗烤架的方式。一刷就可将烧烤架清理干净，比传统的钢丝刷快4倍和适应各种形状的烧烤架表面。“ dalande ” 品牌烧烤清洗砖最适合清除烧毁的食物或残留的油脂，可以在高温或低温的烧烤架表面使用。

no more wire brushes!

- grill cleaning 4 times faster than wire brushes
- may be used for grill cleaning on hot or cold grill surfaces
- keeps your grill free from bacteria attracted by food residue

- will not clog like wire brushes
- outperforms wire brushes and scrub pads for grill cleaning!

· 节省更多钢丝刷！

· 烧烤清洁比钢丝刷快4倍！ · 可用于烤热或冷烧表面的清洁！ · 不让您的烧烤架由食物残渣引起细菌存在！ · 不会像钢丝刷有残渣阻塞！ · 实用性超过的烤清洁钢丝刷或其它刷子！

this continental gb12dalande grill brick is the leading grill cleaner on the market today for cleaning dirty, residue-encrusted grills. it can be used safely on hot grills without scratching or lifting the grill cure. the overall dimensions of this grill cleaning brick are 8" x 4" x 3 1/2".

这欧式dalandegb12品牌烤烤清洁砖是目前市场上领先的清洗脏、残留食物镶嵌烤架清洁产品。它可安全用于在热铛无刮伤的清洗或刷新烧烤用具。这种砖烧清洁的整体尺寸为100*70*40，1块/套装。